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Abstract (en)
In this turn-lock fastener for a sports shoe according to the invention, a pull-cable arrangement, which pulls together the shoe- closing flaps, can
be wound onto and unwound from a rotary cable pulley. The pull-cable arrangement consists in this connection of a single pull-cable, and a stop
element is provided coaxially with the cable pulley and rotatably mounted in such a manner that the cable pulley can only perform a maximum of up
to approximately two rotations in one direction of rotation. A particularly space-saving turn-lock fastener is thus produced, with reliable safety as far
as overturning of the pulley cable is concerned. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei diesem erfindungsgemäßen Sportschuh-Drehverschluß ist eine die Schuh-Schließlappen zusammenziehende Zugseil-Anordnung auf einer
drehbaren Seilscheibe auf- bzw abwickelbar. Die Zugseilanordnung besteht dabei aus einem einzigen Zugseil, und koaxial zur Seilscheibe
ist ein Anschlagelement derart vorgesehen und drehbar gelagert, daß die Seilscheibe in einer Drehrichtung maximal bis zu annähernd zwei
Umdrehungen ausführen kann. Auf diese Weise ergibt sich ein besonders raumsparender Drehverschluß mit zuverlässiger Sicherheit gegenüber
einem Überdrehen der Seilscheibe.
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